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Plats och tid Skövde stadshus, sammanträdesrum Stensättaren, 2018-03-06 kl. 

16:00-17:00 
 Beslutande Ersättare 
 Martin Odenö (M) 

Erkki Salmisaari (S) 
Sigurd Odenö (L) 
Börje Johansson (C) 
Emma Andersson (S) 

 

Alf Nordberg (S) 

 

Övriga deltagande Conny Bäck 
Tobias Carlgren 

 

Utses att justera Börje Johansson (C)  

Underskrifter  

Sekreterare   Paragrafer §-§ 

 Conny Bäck   

Ordförande   

 Martin Odenö (M)  
Justerande    

 Börje Johansson (C)  
 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Instans Valnämnden 2018 

Sammanträdesdatu

m 
2018-03-06 

Justeringsdatum 2018-03-16   

Anslagsdatum 2018-03-19 Överklagningstid  

t o m 2018-04-10 
 

Förvaringsplats 

för protokollet 

 
 

Skövde Stadshus 

 

Underskrift 
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Information 

Conny Bäck informerade om planeringen och förberedelserna inför valet 
 

- Arbetet med planering av vallokaler pågår, i första hand används 

kommunens lokaler. Förslag finns till lokal i de flesta valdistrikten, men 

några frågetecken kvarstår. Eftersom det har skett stora förändringar 

avseende valdistrikt kommer detta även att påverka vallokalerna. Många 

väljare kommer att få använda andra vallokaler än de gjort tidigare. 

- Rekrytering valförrättare – brev har skickats till de som tidigare tjänstgjort 

som valförrättare. De kan göra intresseanmälan via en e-tjänst på 

kommunens webb-plats där även övriga intresserade kan anmäla sig. 

- Beställning valmaterial – inventering är genomförd och beställning har 

gjorts via valportalen. Däremot måste vi komplettera med fler valurnor och 

det är svårt att hitta lämpliga, förmodligen måste de specialtillverkas. 

 
Ambitionsnivå förtidsröstning 
 
Martin Odenö tog upp frågan om ambitionsnivån för förtidsröstningen. Vi kan 

förvänta oss ännu fler förtidsröstande än föregående val 2014 då vi fick in 12 770 
förtidsröster. Under valet 2014 var det i första hand stadshuset och kulturhuset 
som användes, men två ambulerande team åkte även ut till yttertätorterna och 

till vårdinrättningarna. Särskilt de sista dagarna inför valet är trycket hårt på 
förtidsröstningen, vilket vi måste hantera. 
 

I Ryd är valdeltagandet lågt i förhållande till övriga valdistrikt. För att öka 
valdeltagandet där ska man därför i planeringen se över möjligheten att utöka 
tiden för förtidsröstningen samt behov av ökade informationsinsatser. 

 


